
Zápis a usnesení z řádného jednání rady č. 26/2024 obce Kobylí konané dne 12.11.2024    
                                ve 18:00 hod. v kanceláři Obecního úřadu v Kobylí 

  
  

Přítomni:           Mgr. Pavel Kotík 

              

Radek Kovář 

Pavel Novák 
Mgr. Petr Horáček 
MUDr. Radim Herůfek 
 
 

    
 

 

  

     
V úvodu prohlásil starosta P. Kotík, že toto jednání rady obce bylo řádně svoláno. Konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny 
členů. 

  
 
Program: 
1) Kontrola minulého zápisu 

2) Smlouvy 

3) Různé 

4) Ukončení zasedání 

  

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR01/26/2024 Program 26. jednání Rady obce Kobylí v roce 2024 byl schválen. 
   

Ověřovatelem zápisu z dnešního jednání rady obce Kobylí byl jmenován Radim Herůfek 

 

  

 

1) Kontrola minulého zápisu 

 

Hlasování – pro - 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR02/26/2024 Rada obce Kobylí bere na vědomí zápis 25. schůze Rady obce Kobylí v.r. 2024 bez připomínek 

 

 

2) Smlouvy 

 

a) Starosta předložil radě obce záměr pronájmu pozemku parcely č.2713, orná půda, výměra 0,9064 ha. Rada záměr projednala a 

schválila. 

 

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR03/26/2024 Rada obce Kobylí schválila záměr pronájmu pozemku parcely č.2713, orná půda, výměra 0,9064 ha 

 

b) Starosta předložil radě ke schválení dodatek Č.003 pojistné smlouvy č.2732324067 s Uniqa pojišťovnou a.s. IČ:49240480.  

        Pojištění majetku a odpovědnosti, navýšení pojistné částky. Rada dodatek smlouvy projednala a schválila.       

Hlasování – pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0 

UR04/26/2024 Rada obce Kobylí schválila dodatek Č.003 pojistné smlouvy č.2732324067 s Uniqa pojišťovnou a.s. 

IČ:49240480.  

 

 

3) Různé 

 

a) Zástupci architektonické kanceláře KOGAA představili radě obce úvodní návrhy rekonstrukce střechy sokolovny. 

Rada obce se k návrhu vyjádří písemně. 

        

b) Rada projednala dlouhodobé parkování některých majitelů vozidel v místě bývalé autobusové zastávky na křižovatce a 

dohodla se na řešení. 

        

 

 

 

            4) Ukončení zasedání 

 



Vzhledem k tomu, že program dnešního řádného jednání rady obce byl vyčerpán a nikdo se již nehlásí o slovo, prohlásil starosta toto 

jednání ve 21:00 za ukončené. 

 

 

  
Zapsal: Radek Kovář 

  
Ověřil: Radim Herůfek 

      Mgr. Pavel Kotík, starosta   


